
 

 
 

 

                                                           Κ.Ο ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

                                                                              ΕΡΩΤΗΣΗ 
 ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ :   
 -Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών κ.  Κ. Καραμανλή 
 -Υπουργό Εσωτερικών κ. Μ. Βορίδη 
 -Υπουργό  Περιβάλλοντος και ενέργειας κ. Κ. Σκρέκα 
 
ΘΕΜΑ: «Αντιπλημμυρικά έργα στο Δήμο Χερσονήσου». 
 
Τα έντονα καιρικά φαινόμενα που επικράτησαν τέλη Οκτωβρίου και αρχή Νοεμβρίου 2020 στην Κρήτη 
ανάδειξαν την ανεπάρκεια αντιπλημμυρικής προστασίας στην περιοχή του Δήμου Χερσονήσου . 
Υπενθυμίζω ότι προκλήθηκαν πλημμύρες και έγιναν μεγάλες καταστροφές σε υποδομές και ζημίες σε 
σπίτια και καταστήματα από τεράστιους όγκους ύδατος που διοχετεύτηκαν  σε οικισμούς  του βόρειου 
μετώπου και ιδίως στα Μάλια, την Σταλίδα αλλά και δυτικά του Λιμένος Χερσονήσου στους οικισμούς 
Ανάληψη έως και Κοκκίνη Χάνι.  
Οι κύριες αιτίες των πλημμυρών αποδόθηκαν στα ελλειπή  αντιπλημμυρικά έργα και κυρίως σε αυτά που 
έπρεπε να συνοδεύουν την κατασκευή μεγάλων έργων όπως ο ΒΟΑΚ  και το νέο διεθνές Αεροδρόμιο. 
Επειδή αυτήν την περίοδο προχωρούν οι διαδικασίες για την υλοποίηση οδικού τμήματος του ΒΟΑΚ  
Χερσόνησος-Νεάπολη   
Επειδή η αργοπορία του Υπουργείου σας αποδείχτηκε με την εξάμηνη (έως τώρα )  καθυστέρηση 
οριοθέτηση της πληγείσας περιοχής και 
Επειδή συνήθως με την πάροδο του χρόνου ξεχνιέται το πρόβλημα μέχρι την επόμενη καταστροφή      
 
Ερωτάσθε κ.κ.  Υπουργοί: 

1. Έγινε αξιολόγηση των αιτίων των πλημμυρών του Νοεμβρίου 2020 στην περιοχή  του Δήμου 
Χερσονήσου και σε ποια συγκεκριμένα αίτια αποδόθηκαν αυτές; 

2. Έχουν προσδιοριστεί συγκεκριμένα αναγκαία έργα για την αντιμετώπιση των αιτιών αλλα και 
ανάλογων φαινομένων στο μέλλον; 

3. Τι τροποποιήσεις έγιναν στην μελέτη του οδικού τμήματος Χερσόνησος-Νεάπολη του ΒΟΑΚ ως 
προς την αντιπλημμυρική προστασία, μετά την εκδήλωση των πλημμυρών του Νοεμβρίου 2020; 

4. Ποια συγκεκριμένα έργα αντιπλημμυρικής προστασίας προγραμματίζονται, με ποιο 
προϋπολογισμό για το καθένα  και από ποια χρηματοδότηση  θα υλοποιηθούν για την περιοχή του 
Δήμου Χερσονήσου; 

5. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα για την δημοπράτηση τους; 
 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 

Βασίλης Κεγκέρογλου 
 

Χρήστος Γκόκας  
 

Ευαγγελία Λιακούλη  
 

Γιώργος Αρβανιτίδης  
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